
 

Västra Götalandsregionen behöver fler utbildade undersköterskor. För att klara 

rekryteringen krävs en mängd olika åtgärder. En av dessa kan vara att ge 

gymnasieelever på omvårdnadsprogrammet stipendium. Elever på flera andra 

gymnasieprogram har möjlighet att få stipendier av branschföreningar eller liknande. 

Socialdemokraterna i Västra Götalandsregionen vill att möjligheten att införa 

stipendieutdelning till omvårdnadsprogramselever utreds tillsammans med Västkom 

och/eller berörda kommuner, ta fram rutin/kriterium för utdelning samt vilket belopp 

det ska röra sig om. 

Kalmar läns landsting delar ut stipendium till avgångselever från 

omvårdnadsprogrammet med inriktning sjukvård. Rutin finns kring vad det är som ska 

premieras. Inspiration kan säkert hämtas därifrån i arbetet. 

 

Förslag till beslut 

Med hänvisning till ovanstående föreslås regionfullmäktige besluta: 

 Att en utreda hur utdelning av stipendium till omvårdnadsprogramselever kan 

genomföras tillsammans med Västkom och/eller berörda kommuner, samt hur 

finansieringen ska ske.  
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